
中际连横（北京）认证有限公司
地址：北京市东城区安定门东大街 28号 1 号楼 B单元 902 号 邮编：100007

知识产权管理体系认证证书

【证书编号】ZJLH24IP0049R0M

兹证明

昭通市鼎安科技有限公司
统一社会信用代码：91530600760423516U

注册地址: 云南省昭通市昭阳区昭阳大道336号

生产/经营地址: 云南省昭通市昭阳区昭阳大道336号综合大楼2楼

知识产权管理体系符合标准：GB/T 29490-2013的要求

认证范围：安全评价服务、工程测量、检验检测技术服务、消防技术服务（消

防安全评估）、特种作业人员安全技术培训所涉及的知识产权管理

注：认证注册范围不包括未获得有效的国家规定的相关行政许可、资质许可的产品、服务范围。

首 次 发 证 日 期：2024 年 04 月 12 日

本次发(换)证日 期：2024 年 04 月 12 日

证 书 有 效 日 期：2025 年 12 月 31 日

签发：

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站（www.cnca.gov.cn）上查询。

本证书的有效性通过年度监督保持，在一个监督周期后，本证书必须与本机构颁发的监督审核合格通知

书合并使用方可有效。查询证书有效状态请登录本机构网站 www.zjlhbjrz.com 或国家认监委网站

www.cnca.gov.cn，也可通过扫描二维码查询。



Intellectual Property Management System (IPMS)
Certificate

【Certificate Number：ZJLH24IP0049R0M】

This is to certify that the organization

Zhaotong Ding'an Technology Co., Ltd.

Unified social credit code:91530600760423516U

Registration Address: No. 336 Zhaoyang Avenue, Zhaoyang District, Zhaotong City, Yunnan Province
Production/Business Address: 2nd Floor, Comprehensive Building, No. 336 Zhaoyang Avenue,
Zhaoyang District, Zhaotong City, Yunnan Province
The Intellectual Property Management System complies with the requirements of the standard:

GB/T 29490-2013
Scope of certification: Intellectual property management related to safety evaluation services,
engineering measurement, inspection and testing technology services, fire safety technology services
(fire safety assessment), and safety technology training for special operation personnel.

Note：The certification scope shall not include the scope of products and services that have not obtained the
relevant administrative licenses and qualification licenses approved by the government.

Initial Issue Date：April 12th,2024
Issue / Renewal Date：April 12th,2024

Validity Date：December 31st,2025

Information about this certificate is available on the official website(www.cnca.gov.cn) of National Certification

and Accreditation Administration of PRC.

The validity of this certificate is maintained by annual surveillance .This certificate can only be valid if it is

combined with the conformance notice issued by the certification body.To check the validity of this certificate,

please visit body website www.zjlhbjrz.com or www.cnca.gov.cn, or scan QR code.

Signed and Issued：

ZhongjiLianheng (Beijing) Certification Co., LTD

Address: Room 902, Unit B, Building 1, NO.28 Andingmen East Street, Dongcheng District, Beijing

Postal Code: 100007


